

Verslag

Vergadering Fractievoorzittersoverleg

Gehouden op 12 juli 2022

Opgemaakt door Ricus Tiekstra (griffie)

Aanwezig Mark van Stappershoef (burgemeester/voorzitter), Mark Verhoeven (LRG), Bert van der Velden (PAG), Ad van Beurden (VVD), Michael Meijers (als vervanger van Piet Verheijen) (D66), Tess van de Wiel (CDA), Pernel Criens (PvdA), Arno de Laat (Arbeiderspartij)

Afwezig Piet Verheijen (D66) en Corné de Rooij (Gezond Verstand)

1. Opening en vaststellen agenda

De voorzitter heeft vernomen dat Piet Verheijen, vanwege vakantie afwezig is en zich laat vervangen door Michael Meijers en dat Corné de Rooij verhinderd is vanwege andere al langer staande afspraken.

De voorzitter licht de reden toe waarom het college er behoefte aan had om in dit overleg de opdracht voor het bestuurskrachtonderzoek, zoals opgenomen in het bestuursakkoord, te bespreken. Nu de concrete vraagstelling niet eerder dan na het reces geformuleerd kan gaan worden, zal het betreffende onderzoek ook niet voor het einde van dit jaar kunnen worden afgerond. Mark Verhoeven wil het reces gebruiken om naar het proces te kijken. Tess van de Wiel is benieuwd naar de betekenis van de reactie die Bert van der Velden via de mail heeft gegeven. Concreet wat wil je onderzoeken als je niet weet wat je doel is? Ad van Beurden wijst er op dat de vraag op tafel ligt of de ambitie die in het bestuursakkoord is verwoord, met de beschikbare capaciteit haalbaar is. Daar zou het onderzoek antwoord op moeten geven. De conclusie van het overleg is dat de bal bij de coalitiepartijen ligt.

2. Verslag fractievoorzittersoverleg 7 februari 2022

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.

Bert van der Velden informeert naar de stand van zaken rond de inrichting van de raadzaal. Ricus Tiekstra deelt mee dat de aanbesteding van de vervanging van de AV-apparatuur binnenkort van start gaat en dat het streven er op is gericht één en ander tijdens het kerstreces te installeren. Of dat gelet op mogelijk leveringsproblemen haalbaar is, moet worden afgewacht.

3. Nevenfunctie raads- en burgerraadsleden

Mark Verhoeven heeft dit punt laten agenderen, omdat hij er op werd aangesproken dat niet alle nevenfuncties van raadsleden op de website vermeld stonden.

De oorzaak hiervan zit in de tijd die er voor beschikbaar is om dit te verwerken. Inmiddels zijn de opgaves van de raads- en burgerraadsleden geactualiseerd en is iedereen gevraagd hier nog een keer naar te kijken een wijziging door te geven.

De voorzitter merkt op dat het ieders eigen verantwoording is om het overzicht actueel te houden een wijzigingen aan de griffie door te geven. De griffie zou een keer per jaar iedereen er aan kunnen herinneren nog even naar de opgave te kijken.

De memo wordt door de fractievoorzitters binnen hun fracties besproken.

4. Geheimhouding

De griffie heeft een notitie geschreven over dit onderwerp, om hier helderheid in te geven. Iedereen deelt de opvatting dat openbaarheid te allen tijden het uitgangspunt moet zijn en dat derhalve het opleggen van geheimhouding tot de uitzonderingen behoort. Verder moet het mogelijk zijn om zaken ook in vertrouwelijkheid met elkaar te kunnen bespreken, zonder het risico te lopen dat de vertrouwelijk gedeelde informatie direct op straat ligt.

5. Vergaderplanning 2^e halfjaar

Mark Verhoeven, als voorzitter van de Regiegroep, heeft gevraagd dit onderwerp te agenderen. De druk op de agenda voor het 2^e halfjaar is van dien aard dat de regiegroep, binnen de bestaande vergaderopzet, knelpunten ziet ontstaan.

Er worden verschillende suggesties gedaan, met name over de wijze waarop de beeldvorming kan worden ingericht.

De griffier wordt gevraagd e.e.a. onder elkaar te zetten en aan de regiegroep voor te leggen.

Mark Verhoeven vraagt de fractievoorzitters ook nadrukkelijk mee te kijken naar de voorgestelde agenda's, zoals die in de regiegroep aan de orde komen.

6. Hoe om te gaan met het vaststellen van de agenda bij een raadsvergadering

Ook dit onderwerp is door Mark Verhoeven geagendeerd. De aanleiding was de wijze waarop is gereageerd op het voorstel voor het bespreken van het bestuursakkoord. Als er zo'n voorstel ligt, dan bereiden de meesten zich daarop voor. Als dan bij het vaststellen van de agenda wordt besloten hier van af te wijken veranderd volgens Mark het speelveld. Degene die voorstelt af te wijken van het voorstel, heeft daar al rekening mee gehouden, de anderen niet. Dus is er sprake van een ongelijk speelveld. Dat is volgens hem ongewenst.

De fractievoorzitters spreken af dat als de regiegroep een dergelijk voorstel doet, men daar tijdig op reageert, zodat er voor iedereen weer een gelijk speelveld ontstaat.

7. Terugblik op de eerste maanden van de nieuwe raadsperiode

Tess van de Wiel merkt op dat haar beide burgerraadsliden erg tevreden waren met het inwerkprogramma zoals dat is vormgegeven, met een aantal zeer informatieve bijeenkomsten. Andere fractievoorzitters delen deze mening.

Mark Verhoeven vraagt om te kijken hoe de regiegroep kan worden uitgebreid, zodat deze een goede afspiegeling van de raad vormt. Geconstateerd wordt dat de regeling dat de leden van de regiegroep uit de voorzitterspool worden gerekruteerd knelt. Voorgesteld wordt om Arno de Laat voor te dragen als lid van de voorzitterspool en hem te benoemen in de regiegroep.

Niets meer aan de orde zijnde, sluit de voorzitter de vergadering.